
Djurgårdens IF Alliansförening.

Protokoll nr 2 fört vid Styrelsemöte den 27 april 1998 kl. 12.00 på Stadion.

Närvarande:
Ingemar Drakensjö (ordf ), Anders Beck-Friis, Oscar Bernadotte, Per Darnell, Jan-Olov Ericksson, 
Bo Lundqvist. Gunnar Lundqvist samt Anita Tegnér.

Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade samtliga välkomna.

Som en punkt utanför ordinarie dagordning hade Ingemar inbjudit Roger Öberg och Bengt Frid (sekreterare i 
DIF Brottning). Roger kommer från Spårvägen där han avgått efter en schism. Roger vill blåsa liv i DIF 
Brottning genom en rivstart där man bör starta upp med ny lokal och nya ledare. Detta kommer att kunna locka 
över några mycket duktiga brottare och tränare från bland annat Spårvägen. Alliansstyrelsen konstaterade att 
man ställer sig positiv till detta initiativ, men att brottningens styrelse måste ta beslut att agera. Alliansen kan 
ställa upp i arbetsgrupper och med kontaktnät. Brottningen har en relativt god ekonomi med ca 150 tkr i eget 
kapital.

1. Dagordning. Dagordningen godkändes och Anita utsågs att jämte ordföranden justera protokollet.

2. Sammanträdesprotokoll. Föregående protokoll godkändes.

3. Ekonomi. Ekonomisk rapport presenterades av Anita (bilägges). Den budget som presenterades 98-03-11 
godkändes av styrelsen. Anita och Gunnar presenterade preliminära kostnader för införskaffande av märken 
och medaljer. Kostnaden kommer att bli minst 45 tkr. Anita och Gunnar har styrelsens förtroende att 
genomföra upphandlingen.

4. Avtal med DIF AB. Ett nytt orginalavtal finns nu tillgängligt som alla föreningar måste skriva på. Detta 
kommer att läggas ut på Stadion. Alliansen måste utse en ansvarig person för märkesskydd. Vidare måste vi 
hålla frågan levande bl.a. genom att ta upp frågan på nästa förtroenderåd. Varje år bör att möte hållas för 
att revidera användningen av märket.

5. Stadionlokalerna. Grindarna är uppsatta och ”hörnet” är på gång.

6. DIF hemsida. Alliansen får hemsidan . Från denna ska alla föreningar kunna länkas 
till egna hemsidor. Den text vi ska ha kan vara ett sammandrag av den presentation som skrevs till 
årsmötet.
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7. Info från föreningar. Hockey gör troligen ett netto på 9 - 10. Bolagiseringsprocessen är fortfarande levande 
och viktig att fortsätta.
Fäktning noterar att även små föreningar kommer att visa intresse för bolagisering. Där måste Alliansen 
kunna ställa upp med kompetens.
Fotboll har fortfarande en svår ekonomisk situation, men styrningen är nu god och man har kontroll. 
Truppen är liten så laget är känsligt för skador. Juniorerna har problem med lokaler. Ev. kan man sätta upp 
ett tält på Hjorthagen.
Cykel anordnar en tredagars tävling i slutet av maj. samtidigt som Tjejtrampet vilket har bidragit till att 
man får ett antal landslag med på damsidan. Man har precis genomfört ett träningsläger på Kreta, men det 
var lite för bergigt för att vara perfekt.
Kaknässtiftelsen har nu ett kapital på ca 1,1 Mkr. Man kommer att få bygga till anläggningen på Kaknäs 
med 38 kvm. Den 6 juni kommer man att anordna DIF-dagen på Kaknäs. Alla DIF-föreningar kommer att 
vara välkomna att delta (se bilaga).

8. Övriga frågor. Stockholms idrottshistoriska museum - DIF kommer att vara med via alliansen.
Gunnar har undersökt möjligheten att inköpa kavajer. 1.500 kr kommer de att kosta inkl. slips. Gunnar 
fortsätter och undersöker intresset. Minifolder med adresser till alliansstyrelsen samt alla föreningar 
kommer Bengt att tala med Bernt Banfors om, tillsammans med brevpapper.

9. Nästa möte. Nästa styrelsemöte hålls den 25 maj kl. 12.00 på Stadion.

Mötet avslutades.

Vid protokollet Justeras

Per Darnell Ingemar Drakensjö

Anita Tegnér
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